
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 337
Ministeren bedes gøre status for, hvordan arbejdet med den internationale kvik-
sølv konvention skrider frem.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
næstformand
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